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	№ п/п
	Student Name 
	Term Paper Topic in Russian
	Term Paper Topic in English
	Term Paper Supervisor

	1
	Dmitry Bespomestnyy
	Туристическая отрасль в Ленинграде в 1970-е-1980-е гг.: особенности деятельности 
	The Tourism Industry in Leningrad in the 1970-1980s
	Igor V. Lukoyanov, Doctor His. Sc., Professor, Department of History 

	2
	Daniil Bobrov
	Повседневные практики шотландских наемников в Тридцатилетней войне
	Everyday Practices of the Scottish Mercenaries in the Thirty Years War
	Evgenii A. Khvalkov, PhD, Associate Professor, Department of History 

	3
	Yana Gorbatenko
	Гендерные различия в выражении эмоций в советских письмах и дневниках времен Второй мировой войны
	Gender Differences in Emotional Expression in Soviet World War II Letters and Diaries
	Pavel A. Vasilyev, Candidate His. Sc., Senior Lecturer, Department of History 

	4
	Yevgenia Yeshkina
	«Дорогая редакция»: повседневная политика жалоб и писем читателей в газеты периода оттепели
	“Dear editors”: Readers' Letters to Newspapers and Everyday Politics of Complaints during Khrushchev’s Thaw
	Nikolai Ssorin-Chaikov, PhD, Associate Professor, Department of History 

	5
	Yaroslav Kuznetsov
	Воображение индейцев Карибского моря, Виргинии и Новой Англии в записках английских путешественников в XVI-XVII веках и идентичность этих путешественников
	Imagination of Native Americans in the Caribbean, Virginia and New England in the English Travel Writing  of the 16th-17th Centuries and the Identity of the Authors of the Travelogues
	Evgenii Khvalkov, PhD, Associate Professor, Department of History

	6
	James Donald Morard III
	Региональные различия в технологиях производства молока на Советском Северо-Западе, 1960-1985
	Regional Variations in Milk Production Technologies in the Soviet Northwest, 1960-1985
	Elena A. Kochetkova, PhD, Senior Lecturer, Department of History

	7
	Nikolai Serdyuk
	Деятельность католических религиозных орденов в Японии, Индии (Гоа) и Южной и Центральной Америке в XVI - XVII вв.: компаративное исследование
	The Activity of the Catholic Religious Orders in Japan, India (Goa) and in the Southern and Central America in the 16th - 17th Centuries: a Comparative Study
	Evgenii Khvalkov, PhD, Associate Professor, Department of History

	8
	Maria Frolova
	«Сделать поляками снова»: идея польского гражданства через политические дебаты (1917-1921 гг.)
	“Make them Poles Again”: the Idea of Citizenship in the Polish Political Debates of 1917-1921
	[bookmark: _GoBack]Alexander M. Semyonov, PhD, Professor, Department of History 



